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SERWIS INTERNETOWY RADIA „KIELCE” Wszystko wskazuje na to, że oddziały
onkologiczne Wojewódzkiego Szpitala Dziecięcego będą w przyszłym roku działały tak, jak
do tej pory. Jak informowaliśmy istniała obawa, że w związku ze zmianą przepisów
przygotowanych przez Ministerstwo Zdrowia, NFZ może nie podpisać z placówką umowy.
Dyrektor placówki Włodzimierz Wielgus mówił, że ministerstwo sugerowało, iż oddziały te
powinny być wyposażone w laboratorium oraz pracownie do badań usg i rtg. Tymczasem
kielecki oddział, który znajduje się przy ulicy Artwińskiego własnego sprzętu nie ma, bo
korzysta ze sprzętu i pracowni należącej do Świętokrzyskiego Centrum Onkologii. Obydwa
budynki połączone są korytarzem. Dlatego Włodzimierz Wielgus tłumaczył, że kupowanie
sprzętu w tej sytuacji byłoby marnowaniem publicznych pieniędzy. Dyrektor
Świętokrzyskiego Oddziału NFZ Zofia Wilczyńska poinformowała, że do oddziału dotarły
informacje z Ministerstwa Zdrowia, które przygotowuje przepisy przejściowe. Pozwolą one
na funkcjonowanie tych oddziałów w niezmienionej formie. A funduszowi pozwolą na
przedłużenie umów. Co nie oznacza jednak, że z czasem szpitale nie będą musiały
dostosować się do wymogów ministerstwa. Zofia Wilczyńska dodaje, że placówki będą miały
na to najprawdopodobniej rok.


